
Voorzitter,

Allereerst onze complimenten voor de voorliggende kadernota, en dank voor alle inspanningen die 
hiertoe geleid hebben.

Toen wij de kadernota ontvingen, waren wij niet optimistisch over de financiële toekomst voor Waalre. 
Maar, wij hebben met tevredenheid kunnen vaststellen dat de recente cijfers in de meicirculaire voor 
Waalre goed uitpakken. De algemene uitkering uit het gemeentefonds gaat fors omhoog. Dit biedt in 
ieder geval de ruimte om de formatie op het noodzakelijke niveau te kunnen brengen, zodat de 
gemeente aan haar wettelijke taken kan blijven voldoen. 

We zijn inmiddels dan ook voorzichtig positief. Maar feit blijft wel dat we te veel moeten uitgeven aan de 
jeugdzorg. De VVD ziet dat er hard gewerkt wordt om grip te krijgen op de kosten, het dashboard sociaal 
domein is daarvan een mooi voorbeeld. Laten we hopen dat deze ontwikkelingen de komende periode 
doorzetten en ook tot meer concrete resultaten gaan leiden.

Met betrekking tot de kadernota blijft ook met de huidige inzichten de vraag in hoeverre de voor 2020 
voorgestelde beleidstoevoegingen mogelijk zullen zijn. In tegenstelling tot de jaren na 2020, lijkt er 
komend jaar nog weinig financiële ruimte te zijn om extra zaken op te pakken. Dit terwijl de kadernota 
wel een aantal interessante keuzemogelijkheden aangeeft. Op enkele hiervan wil ik kort nader ingaan.

Voor de VVD blijft de aantrekkelijkheid van het centrumgebied Den Hof in Aalst een belangrijk 
aandachtspunt. Een compact, aantrekkelijk en levendig centrum, waar ondernemers graag willen zitten 
en waar inwoners en bezoekers graag naar toe gaan. En waar, net als in de rest van de gemeente, 
parkeren gratis blijft.

Wij hebben onlangs al een aantal inspirerende ontwerpen mogen bekijken, die ons het vertrouwen 
geven dat Den Hof omgevormd kan en zal worden tot een kloppend hart voor Aalst, passend bij de 
kwaliteit van wonen in onze gemeente. Laten we zorgen dat de hiervoor benodigde financiële middelen 
ook beschikbaar kunnen komen. Voor ons is dit reden om het krediet centrumontwikkeling in het mede 
door ons ingediende amendement bij de kadernota een hogere prioritering toe te kennen.

Ook de wijk-GGZ’er vinden wij een keuze die hoge prioriteit verdient. Op dit moment wordt de politie 
benaderd voor meldingen over personen met verward gedrag. De wijkagent, die deze meldingen oppakt, 
is echter geen hulpverlener en heeft geen opleiding om met verwarde personen om te gaan. De VVD 
vindt het wenselijk dat kwetsbare en verwarde personen via de wijk-GGZ’er de zorg en hulp krijgen die 
zij nodig hebben. Waarbij de wijkagent zich op zijn overige taken kan richten, hetgeen ook in het 
algemeen de veiligheid ten goede zal komen.

Tot slot moet ik opmerken dat wij helaas niet alle keuzes een hoge prioriteit kunnen toekennen. Maar 
dat wil niet zeggen dat deze keuzes niet belangrijk zijn, integendeel. In dit licht een korte opmerking over 
het kunst en cultuurbeleid. Het zou wenselijk zijn als er toch middelen gevonden kunnen worden om dit 
onderwerp op te pakken, kunst en cultuur zijn immers van grote waarde voor de samenleving. Wij 
volgen mogelijke initiatieven op dit vlak dan ook met grote belangstelling.


